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Obec MUKAŘOV              
Příčná 11, 251 62 Mukařov                 
www.mukarov.cz                   

Zápis z 18. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Mukařov
konaného dne 16. 4. 2024

Číslo zasedání: 18/2024
Datum zasedání: 16. 4. 2024, 19:00 hod
Čas zahájení: 19:00 hod

Místo zasedání: Zasedací místnosti OÚ Mukařov. Účastnit zasedání Zastupitelstva obce Mukařov je
možno také prostřednictvím online přenosu. Odkaz pro připojení bude zveřejněn na webových
stránkách obce Mukařov.

Přítomní zastupitelé: 14, Ing. Hana Zákoucká, Ing. Přemysl Zima, PhDr. Kateřina Čadilová, Ing. Petr
Doležel (on-line), Ing. Zdeněk Hroch, Mgr. Ondřej Jakob, Bc. Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba (on-
line), Ing. Pavel Kvasnička (on-line), PaedDr. Jana Novotná, Marek Podroužek, František Polesný,
Rudolf Semanský (on-line), Ing. Ondřej Bouzek, - zastupitelstvo je usnášení schopné

Ze zasedání se omlouvá: Petr Březina

Zasedání zastupitelstva obce Mukařov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 19:00 hodin
starostkou obce („dále jako „předsedající“).

Předsedající schůze konstatovala že, zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 91 odst. 1 zákona č.
128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) v platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích
byla na úřední desce Obecního úřadu Mukařov zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7
dní před konáním zasedáním zastupitelstva obce. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední
desce“.

Starostka upozornila přítomné, že zasedání je pro účely vytvoření zápisu nahráváno a svojí
přítomností vyjadřují s nahráváním souhlas.

Určení ověřovatelů a zapisovatele

Ověřovatelé zápisu: Tomáš Kouba, PaedDr. Jana Novotná
Zapisovatel zápisu: Ing. Hana Zákoucká

https://app.digi-sprava.cz/domains/app.digi-sprava.cz/www/www.mukarov.cz
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Navržený program
1. Schválení zapisovatele a ověřovatelů
2. Schválení programu zasedání

2.1. Schválení zápisu z minulého zasedání
3. Dodatky veřejnoprávních smluv na výkon činnosti JSDHO

3.1. Dodatek veřejnoprávní smlouvy na výkon činnosti JSDHO Mukařov
3.2.

Dodatek veřejnoprávní smlouvy na výkon činnosti JSDHO
Žernovka

4. Schválení odměn předsedkyni a členům Komise pro řešení přestupků
5. Dodatek č.2 Smlouvy o zajištění a financování dopravní obslužnosti s IDSK
6. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace ASTRA Praha
7. Bezúplatné nabytí hasičského dopravního automobilu do vlastnictví obce
8. Žádost o opětovné posouzení změny územního plánu pro pozemek parc.č. 640/5, k.ú. Žernovka
9. Žádost o změnu územního plánu na pozemcích parc.č. 598/22 a 600/1, k.ú. Žernovka
10. Smlouva o rozvoji území lokalita BI27
11. Darovací smlouvy na čerpadla tlakové kanalizace v rámci soutěže o čerpadlo TK 2024
12. Schválení výběru zhotovitele oprav místních komunikací 2024
13. Výběr zhotovitele Rekonstrukce zpomalovacího prahu Školní
14. Schválení podání žádosti o dotaci na sociální službu
15. Plán činnosti výboru pro životní prostředí
16. Různé, diskuze

1. Schválení zapisovatele a ověřovatelů (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje  zapisovatelkou 18. zasedání  H. Zákouckou a ověřovateli  J.
Novotnou a T. Koubu.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 1/18/2024 bylo přijato
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2. Schválení programu zasedání (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje program 18. zasedání tak, jak byl zveřejněn na úřední desce.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 2/18/2024 bylo přijato

2.1. Schválení zápisu z minulého zasedání (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Proti zápisu z 17. zasedání obce Mukařov nevznesl nikdo námitky, zápis je tedy ověřený.

 

3. Dodatky veřejnoprávních smluv na výkon činnosti JSDHO (Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
 

 

3.1. Dodatek veřejnoprávní smlouvy na výkon činnosti JSDHO Mukařov (Navrhovatel: Ing.
Přemysl Zima)
Zastupitelstvo  obce  projednalo  navýšení  příspěvku  SDH  Mukařov  na  výkon  činnosti  výjezdové
jednotky  JSDHO Mukařov  JPOIII.  Jedná se  o  zvýšení  z  důvodu cenového nárůstu  s  účinností  od
1.7.2024.

P. Doležel nahlásil střet zájmů.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje dodatek č. 1 veřejnoprávní smlouvy o vzájemné spolupráci při
plnění úkolů jednotky požární ochrany uzavřené s SDH Mukařov, předmětem dodatku je zvýšení
poskytovaného příspěvku na rok o 50 000,- Kč na 257 000,-Kč.
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Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 3/18/2024 bylo přijato

3.2. Dodatek veřejnoprávní smlouvy na výkon činnosti JSDHO Žernovka (Navrhovatel: Ing.
Přemysl Zima)
Zastupitelstvo  obce  projednalo  navýšení  příspěvku  SDH  Žernovka  na  výkon  činnosti  výjezdové
jednotky JSDHO Žernovka JPOV. Jedná se o zvýšení z důvodu cenového nárůstu a pokrytí výdajů na
výkon požární ochrany pro obec Štíhlice s účinností od 1.7.2024.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje dodatek č. 1. veřejnoprávní smlouvy o vzájemné spolupráci při
plnění úkolů jednotky požární ochrany uzavřené s SDH Žernovka, předmětem dodatku je navýšení
ročního příspěvku o 71 000,- Kč na celkových 170 000,- Kč.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 4/18/2024 bylo přijato
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4. Schválení odměn předsedkyni a členům Komise pro řešení přestupků (Navrhovatel: Ing.
Hana Zákoucká)
Ke dni  1.4.2024 byla zřízena přestupková komise obce.  Kromě předsedkyně je jmenováno ještě
dalších 5 členů komise s tím, že každý případ budou řešit ve tříčlenném složení předsedkyně + další 2
členové. Komise ještě nyní  bude chystat svou činnost,  účastnit  se školení  a přebírat činnost od
právního odboru v Říčanech, od 1.7.2024 bude pracovat  naplno.
Pro zajištění činnosti je navržena pro předsedkyni komise měsíční odměna na základě DPČ ve výši 10
000,-Kč , pro členy komise na základě DPČ odměna 500 Kč za každý řešený případ.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  Mukařov  schvaluje  měsíční  odměnu  pro  předsedkyni  Komise  pro  řešení
přestupků  na základě DPČ ve výši 10000,-Kč , pro členy komise na základě DPČ odměna 500 Kč za
každý řešený případ.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 5/18/2024 bylo přijato

5. Dodatek č.2 Smlouvy o zajištění a financování dopravní obslužnosti s IDSK (Navrhovatel:
Ing. Hana Zákoucká)
Starostka  předkládá  Dodatek  č.2  ke  Smlouvě  o  zajišťování  a  financování  dopravní  obslužnosti,
evidenční  číslo IDSK:  OBC/0522/05792291/2022/2,   evidenční  číslo Obce:  1642/2022.  Předmětem
tohoto dodatku je změna přílohy č. 3 (Výpočet záloh na Podíl Obce pro rok 2024 a harmonogram
úhrady) ke Smlouvě a úprava souvisejících otázek týkajících se placení Záloh na Podíl  Obce pro
období od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje Dodatek č.2 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní
obslužnosti,  evidenční  číslo IDSK: OBC/0522/05792291/2022/2,   evidenční  číslo Obce: 1642/2022.
Předmětem tohoto dodatku je změna přílohy č. 3 - výpočet záloh na Podíl Obce pro rok 2024 a
harmonogram úhrady ke Smlouvě a úprava souvisejících otázek týkajících se placení Záloh na Podíl
Obce pro období od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024.

starostka
Zvýraznění

starostka
Zvýraznění

starostka
Zvýraznění

starostka
Zvýraznění

starostka
Zvýraznění
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Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 6/18/2024 bylo přijato

6. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace ASTRA Praha (Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
Ing. Zima informoval o žádosti ASTRA Praha, která v loňském roce uzavřela smlouvu o poskytnutí
dotace na provoz, ale nevyžádala si její proplacení. Proto spolek žádá nyní o navýšení letošní smlouvy
o neproplacené prostředky z loňského roku. Původně schválená smlouva ještě nebyla podepsána,
proto nenabyla účinnosti.
Z. Hroch uvedl, že bychom neměli peníze rozhazovat. 
Starostka uvedla, že je překvapena, že ASTRA v loňském roce dotaci nepotřebovala, v letošním roce
jim byla smlouva schválena, proto nevidí důvod dotaci zvyšovat.
K. Čadilová uvedla, že doporučuje zjednodušení systému, kdy je třeba podepsat smlouvu a pak ještě
požádat o zaslání financí. 
P. Zima uvedl, že to je obvyklý postup, kdy je třeba o dotaci požádat. Projevit zájem napsáním emailu
je to nejmenší.
H.  Zákoucká  uvedla,  že  tento  postup  je  ve  smlouvách  dlouhou  dobu  a  ASTRA  smlouvu  nemá
uzavřenou poprvé, proto by měla postup znát.
P. Doležel podpořil současný postup čerpání dotace a nedoporučil navýšení pouze z důvodu, že si
minulý rok o dotaci nepožádali.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  Mukařov  schvaluje  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o  poskytnutí  dotace  pro
ASTRA Praha pro rok 2024 k poskytnutí dotace ve výši 36.000,- Kč.

Hlasování: pro: 0
 

 proti: 7 Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf
Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,
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 zdržel se: 7 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Ondřej Jakob, Jaroslav Kadeřábek,
Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,

Usnesení nebylo přijato

7. Bezúplatné nabytí hasičského dopravního automobilu do vlastnictví obce (Navrhovatel:
Ing. Přemysl Zima)
Zastupitelstvo projednalo bezúplatný převod dopravního automobilu značky Škoda Fabia RZ 7S4 2147
z majetku HZS v Kolíně do vlastnictví obce pro potřeby JSDHO Žernovka. Automobil bude přednostně
sloužit k zajištění dovozu členů JSDHO Žernovka, kteří bydlí ve Štíhlicích, do hasičské zbrojnice či na
místo zásahu. Starostka jedná nyní s obcí Štíhlice o podmínky zajištění požární ochrany obce Štíhlice a
na příští zasedání ZO bude k tomu  pravděpodobně předložena smlouva mezi obcemi.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje bezúplatný převod dopravního automobilu značky Škoda Fabia
RZ 7S4 2147 z majetku HZS v Kolíně do vlastnictví obce pro potřeby JSDHO Žernovka a pověřuje
starostku uzavřením smlouvy s HZS Středočeského kraje.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 7/18/2024 bylo přijato

8. Žádost o opětovné posouzení změny územního plánu pro pozemek parc.č. 640/5, k.ú.
Žernovka (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Dr.  Jaroslav Šalda požádal o nové zařazení žádosti  o změnu UP na pozemku parc.č.  640/5, k.ú.
Žernovka  o výměře 1000 m2 na pozemek zastavitelný pro umístění 1 RD o jedné bytové jednotce.
Výměnou  navrhuje  převést  cca  2200m2  z  pozemku  parc.č.  715/8,  k.ú.  Žernovka  do  plochy
nezastavitelné - zeleň ochranná. K novému návrhu přikládá stanovisko báňského úřadu. 
J. Šalda svůj návrh odůvodnil a požádal o podporu ke svému návrhu. 
R. Semanský uvedl, že p. Šalda chtěl v minulé změně UP zařadit tento pozemek pouze do územní
rezervy s tím, že pozemek bude určen k zastavění až pro svého vnuka po dlouhé době a nyní ho chce
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zařadit do zastavitelné plochy již nyní. 
J.Šalda uvedl, že bude dům stavět nejméně 8 let tak, aby ho měl vnuk k dispozici v dospělosti. Z
hlediska územního plánu je tento záměr možný, že to potvrdil i zpracovatel změny UP na jednání
stavebním výboru minulý týden. Jedná se o pozemek pro stavbu jednoho rodinného domu o jedné
bytové jednotce, je minimalistický, z hlediska zásad UP je v pořádku - je legální, obci nezpůsobuje
větší problémy a je přiměřený. 
Starostka uvedla,  že před týdnem proběhlo jednání  stavebního výboru se zpracovatelem změny
územního plánu ing. Arch. T. Russem, kdy výbor odpovídal na dotazy zpracovatele. Záznam z jednání
bude  k  dispozici  zastupitelům.  Rozpracovaný  návrh  bude  projednán  na  pracovním  jednání  ZO,
následně na pracovním seznámení veřejnosti s touto změnou, než bude dopracován a předložen na
řádném veřejném projednání. 
K záměru J. Šaldy zpracovatel uvedl, že to není z hlediska UP žádný problém.
R. Semanský uvedl, že nevidí veřejný zájem tohoto záměru.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov souhlasí s prověřením možnosti změny UP na pozemku parc.č. 640/5,
k.ú.  Žernovka  o výměře 1000 m2 na pozemek zastavitelný pro umístění  1 RD o jedné bytové
jednotce s tím, že 2200m2 z pozemku parc.č. 715/8, k.ú. Žernovka bude naopak převedeno do plochy
nezastavitelné - zeleň ochranná.

Hlasování: pro: 8 Kateřina Čadilová, Zdeněk Hroch, Ondřej Jakob, Tomáš Kouba, Pavel
Kvasnička, František Polesný, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

 proti: 1
Rudolf Semanský,

 zdržel se: 5 Ondřej Bouzek, Petr Doležel, Jaroslav Kadeřábek, Jana Novotná, Marek
Podroužek,

Usnesení 8/18/2024 bylo přijato

9. Žádost o změnu územního plánu na pozemcích parc.č. 598/22 a 600/1, k.ú. Žernovka
(Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Vlastník pozemku předložil žádost o změnu územního plánu obce Mukařov spočívající ve výměně
využití části  pozemku o velikosti 1060m2 odděleného z parc.č. 598/22, k.ú. Žernovka  (se stávajícím
využitím SV) s využitím pozemku parc.č. 600/1, k.ú. Žernovka o výměře 1060m2 (stávající využití NP).
Důvodem je lepší přístup k pozemku. K pozemku jsou přivedené přípojky TI.
K.  Čadilová  upozornila  na  to,  že  je  zde  dobývací  prostor  lomu.  Starostka  uvedla,  že  vlastníka
upozornila na nutnost souhlasu báňského úřadu a Lesů ČR s tímto záměrem. 

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov souhlasí s prověřením změny územního plánu obce Mukařov spočívající
ve výměně využití části  pozemku o velikosti 1060m2 odděleného z parc.č. 598/22, k.ú. Žernovka  (se
stávajícím využitím SV) s využitím pozemku parc.č. 600/1, k.ú. Žernovka o výměře 1060m2 (stávající
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využití NP).

Hlasování: pro: 7 Kateřina Čadilová, Zdeněk Hroch, Ondřej Jakob, Tomáš Kouba, Pavel
Kvasnička, František Polesný, Hana Zákoucká,

 proti: 0
 

 zdržel se: 7 Ondřej Bouzek, Petr Doležel, Jaroslav Kadeřábek, Jana Novotná, Marek
Podroužek, Rudolf Semanský, Přemysl Zima,

Usnesení nebylo přijato

10. Smlouva o rozvoji území lokalita BI27 (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Starostka  předložila  upravenou  smlouvu  o  rozvoji  území  v  lokalitě  BI27  se  společností  2000-
Londýnská,  k.s..  Smlouvu  projednávalo  zastupitelstvo  na  6.  zasedání  dne  28.3.2023,  kdy  bylo
konstatováno,  že  vjezd  do  lokality  neodpovídá  podmínkám  stanoveným  v  původní  smlouvě  a
požadavkům stavebního zákona,  resp.  prováděcích vyhlášek.  Stavebník doplnil  po projednání  ve
stavebním výboru projekt komunikace, stanoviska dopravní policie, KSUS a stavebního úřadu, která
jsou souhlasná s podmínkami. Smlouva je aktualizována i vzhledem k potřebě odvodnění lokality.
Starostka předložila návrh smlouvy se stavebníkem doplněný ještě o povinnost zbudování přechodu
pro chodce na Choceradské ulici u výjezdu z lokality.
K předanému projektu komunikace měli zastupitelé tyto připomínky:
P. Doležel: v projektu je uveden Bytový dům Milady Horákové  a na str.2 zmíněna novostavba BD;
O. Bouzek: projekt je v rozporu se zákonem o provozu na pozemních komunikacích §23 – jedná se o
to, že vozidlo, které by přijíždělo po ulici Choceradské a chtělo do obytné zóny odbočit, by v případě,
že by z obytné zóny chtělo vozidlo vyjet, toto nemohlo dát přednost vjíždějícímu vozidlu, protože zde
není místo;
P. Zima, K. Čadilová: je třeba prověřit, zda s umístěním přechodu pro chodce bude souhlasit KSUS a 
DI;
Z. Hroch: je třeba doložit vyjádření HZS k návrhu komunikace - k vjezdu do lokality;
T. Kouba: stavebník by měl zvážit variantu zjednosměrnění komunikace s tím, že by vzniklo dopravní
propojení do ulice Bezové.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje smlouvu o rozvoji území v lokalitě BI27 se společností 2000-
Londýnská, k.s.
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Hlasování: pro: 0
 

 proti: 11 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný,

 zdržel se: 3
Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl Zima,

Usnesení nebylo přijato

11. Darovací smlouvy na čerpadla tlakové kanalizace v rámci soutěže o čerpadlo TK 2024
(Navrhovatel: Ing. Přemysl Zima)
Zastupitelstvo obce projednalo návrh vzorové darovací smlouvy a seznam žadatelů-obdarovaných,
kteří  splnili  podmínky  soutěže  do  8.4.2024,  včetně.  Součástí  darovaného  čerpadla  je  i  balíček
standardních služeb obsahující instalaci technologie, její revizi a zaškolení obsluhy. Součástí balíčku
nejsou pořízení a instalace samostatného stojánku k umístění ovládání (není-li montován na zeď),
prostupy do betonových jímek a možné vícenáklady na kabeláž (je-li čerpací jímka od ovládání dále
než 10 m).

Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce Mukařov schvaluje  znění  darovací  smlouvy a  uzavření  darovacích  smluv na
bezplatné předání čerpací technologie pro 6 vlastníků nemovitostí dle projednávaného seznamu.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 9/18/2024 bylo přijato
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12. Schválení výběru zhotovitele oprav místních komunikací 2024 (Navrhovatel: Ing. Hana
Zákoucká)
Zastupitelstvo  obce  Mukařov  projednalo  zprávu  hodnotící  komise.  Byla  odevzdána  pouze  jedna
cenová nabídka na opravy místních komunikací 2024 od společnosti SWIETELSKY stavební s.r.o. ,
Pražská tř. 495/58, České Budějovice, IČO : 48035599 za cenu 1.730.457,02,-Kč bez DPH.
R.  Semanský se zeptal  na položku v rozpočtu za odvážení  odbroušeného asfaltu do 1km za 1t
skládkovného za 26Kč, proč je cena zakázky tak nízká a zda jsou v ceně zahrnuty sondy a kontrola
znovuzískané asfaltové směsi.  Dále se R. Semanský zeptal, kdo výběrové řízení připravoval a kdo
rozhodl o tom, že se jedná o výběrové řízení neveřejné s poptáním 3 uchazečů. 
Starostka uvedla, že výběrové řízení schválilo zastupitelstvo obce na minulém zasedání. Byli poptáni 3
uchazeči,  ale výběrové řízení  bylo řádně uveřejněno a během řízení  se o zakázku zajímali  i  jiní
uchazeči. 
Starostka uvedla, že nechá cenu skládkovného a sporných položek prověřit a schválení zakázky bude
předloženo na příští jednání ZO.

 

13. Výběr zhotovitele Rekonstrukce zpomalovacího prahu Školní (Navrhovatel: Ing. Přemysl
Zima)
Zastupitelstvo obce Mukařov projednalo zadávací dokumentaci na vypsání veřejné zakázky malého
rozsahu  na  "Rekonstrukce  zpomalovacího  prahu  Školní".  Rozpočet  zpracovatelem  projektové
dokumentace prověřen a opraven. Zakázka bude vyhodnocena a obálky otevřeny 2.5. 2024 v 15hod.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje zadávací  dokumentaci  a vypsání  veřejné zakázky malého
rozsahu na "Rekonstrukce zpomalovacího prahu Školní". Členy komise jsou zastupitelstvem zvoleni: 
P. Zima, F. Polesný, J. Novotná, náhradníci: H. Zákoucká, Z. Hroch

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 10/18/2024 bylo přijato
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14. Schválení podání žádosti o dotaci na sociální službu (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
Starostka předkládá ke schválení žádost o poskytnutí dotace prostřednictvím smlouvy z Programu
2024 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Humanitárního fondu v
rámci tematického zadání Podpora sociálních služeb.

O. Bouzek při hlasování nepřítomen.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace prostřednictvím smlouvy z
Programu  2024  pro  poskytování  dotací  z  rozpočtu  Středočeského  kraje  ze  Středočeského
Humanitárního  fondu  v  rámci  tematického  zadání  Podpora  sociálních  služeb.

Hlasování: pro: 13 Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej Jakob, Jaroslav
Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná, Marek
Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká, Přemysl
Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 11/18/2024 bylo přijato

15. Plán činnosti výboru pro životní prostředí (Navrhovatel: František Polesný)
Předseda výboru pro životní prostředí F. Polesný předkládá plán činnosti výboru na 2-3Q/2024:
Péče o zeleň:

květnatý pás z bezúdržbových letniček podél ohradní zdi technického dvora směrem do návsi
osázení parku Kaštánka letní výsadbou
rekonstrukce zahrady u KKCM ( dosázení stromů a keřů po kalamitě)
vysázení živého plotu podél nového hřiště U Požáru
vysázení stromů a keřů ve volnočasovém areálu pod hrází návesního rybníka
dosázení třešňovky a keřů v prostoru hřiště U Kopretiny Srbín
vysazení ovocných stromků na Žernovce + spolupráce na úpravách pro oslavy
průběžně vykonávat místní šetření při žádostech o kácení (mimo období vegetačního klidu se
jedná o havarijní, příp. kalamitní stav)

Mobiliář:

osazení cedule u mokřadu na Žernovce
osazení info- cedule u návesního rybníka (krmení živočichů), ke květnaté louce na návsi a
volnočasového prostoru pod hrází
stojan na kola a cyklocentrum Kaštánka
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lavičky u prostoru pod hrází
lavičky u zastávek Pražská       

Rozpracované akce:

Kamenná zahrada Žernovka – navázání spolupráce s odborníkem (p.Domas) + shromažďování
materiálů a podkladů
příprava (případně i realizace) záhonu Sluneční hodiny v Kaštánce (spolupráce se ZŠ)
revitalizace zastávky Srbín

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje plán činnosti Výboru pro životní prostředí do 30.9.2024.

Hlasování: pro: 14 Ondřej Bouzek, Kateřina Čadilová, Petr Doležel, Zdeněk Hroch, Ondřej
Jakob, Jaroslav Kadeřábek, Tomáš Kouba, Pavel Kvasnička, Jana Novotná,
Marek Podroužek, František Polesný, Rudolf Semanský, Hana Zákoucká,
Přemysl Zima,

 proti: 0
 

 zdržel se: 0
 

Usnesení 12/18/2024 bylo přijato

16. Různé, diskuze (Navrhovatel: Ing. Hana Zákoucká)
J. Novotná se zeptala, jestli je vyrobena stuha k praporu. Starostka uvedla, že stuhy jsou ve výrobě a
budou zhotoveny do konce května. Předpokládá se na letním pouťovém festivalu žehnání praporu a
slavnostní pověšení stuh.
R. Semanský uvedl, že ohledně lomu zde byla před několika lety bojová nálada a dnes se tam naváží
nejen  hlína.  Starostka  uvedla,  že  ke  kontrole  v  lomu  nedošlo  z  důvodu  zdravotní  indispozice
vedoucího lomu a že kontrola komise proběhne tento pátek 19.4., máme od lomu zaslány vyluhovací
zkoušky a doklady, odkud se materiál vozil. Je dohodnuto, že budou udělány vyluhovací zkoušky z
materiálu uloženého do úklonné cesty a z materiálu uloženého kolem lomu, budeme kontrolovat, zda
byly uloženy pod úklonnou cestu trubky pro odebírání  vody.  Od vedoucího lomu máme zápis  z
kontroly báňského úřadu, která v lomu proběhla v roce 2022, kdy byly posuzovány i valy kolem lomu
a vyžádali  jsme si  technologický postup pro stavbu úklonné cesty.  Zastupitelům budou zaslány
doklady kompletní po páteční kontrole. Navážení materiálu by dle informace z lomu mělo již končit. 
O. Bouzek se dotázal na stav projektu přechodu ve Sportovní ulici. Starostka uvedla, že v současné
chvíli je projekt vypracován, má potřebná stanoviska a bude podán na stavební úřad. 
P. Kvasnička se zeptal na aktivity kolem lomu na Srbíně. P. Zima uvedl, že bez vědomí obce bylo zde i
v obecních pozemcích uloženo vedení elektro,  cca před 14 dny podal dotaz na Odbor životního
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prostředí   a na Stavební  úřad do Říčan s podezřením na černou stavbu. Podle toho, jaká bude
odpověď, budeme konat.

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Ing. Hana Zákoucká starostka   

Ing. Přemysl Zima místostarosta   

Ing. Hana Zákoucká zapisovatel   

Tomáš Kouba ověřovatel   

PaedDr. Jana Novotná ověřovatel   


